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Beste leden van de Biesboschfederatie, 
 
Het vaarseizoen is voor velen van ons weer een eind op weg naar het einde. 
Na een wat minder voorjaar is de rest van het seizoen toch niet slecht geweest en zeker de 
afgelopen periode niet. 
Maar ook voor het Federatiebestuur is de vakantie voorbij en zijn de bijeenkomsten en 
vergaderingen over ons vaargebied weer begonnen. Zodra uit deze bijeenkomsten weer wat 
te melden is, laten wij het u weten. 
 
Melden gebreken of gebeurtenissen 
In de Nieuwsbrieven van februari en maart dit jaar, vroegen wij u om reacties op 
gebeurtenissen (bijv. overlast) en gebreken in ons gebied, met de vraag dat te melden aan 
Staatsbosbeheer met ook een melding aan ons. Helaas is daar maar weinig reactie op 
gekomen, misschien omdat de stap naar de overheid te groot is. Daarom bieden wij u ook 
aan om meldingen aan ons, de Biesboschfederatie (secretaris@biesboschfederatie.com) te 
richten. Wij zullen de melding dan doorzetten naar de betreffende instantie. Als er nog 
bepaalde punten over het afgelopen seizoen te melden zijn, horen wij dat uiteraard ook 
graag, wij kunnen dat alsnog in diverse overleggen meenemen. 
 
Verwijderen oplaadpaal schepen in Aakvlaai 
In het verleden zijn er 3 drie oplaadpunten geplaatst in de Biesbosch met als doel het 
elektrisch varen in de Biesbosch te stimuleren. De oplaadpalen stonden bij het 
Biesboschcentrum in Dordrecht, de Biesboschhoeve in Drimmelen en in de Aakvlaai.  
Al in 2021 heeft de oplaadpaal bij het Biesboschcentrum een andere bestemming gekregen 
en onlangs heeft de gemeente Altena besloten om de paal bij de Aakvlaai ook te 
verwijderen. De reden hiervoor is, dat de paal herhaaldelijk oneigenlijk werd gebruikt en 
daardoor steeds opnieuw kapot ging. Vanwege de hoge reparatiekosten heeft de gemeente 
Altena nu besloten om de oplaadpaal definitief te verwijderen. 
 
Otterpolder 
Het zal velen van u al zijn opgevallen, maar ook de Otterpolder is niet langer een 
weidegebied. Na afloop van de erfpacht is de polder weer onder beheer van de eigenaar, 
Staatsbosbeheer gekomen en heeft weer een natuurlijke bestemming, met wisselende 
waterstanden. Vanwege langdurig agrarisch gebruik is er nu een dynamisch moeras- en 
overstromingsgrasland-gebied ontstaan. Dit gebied geeft daarmee een versterking aan 
natuurkwaliteit voor het hele Biesboschgebied. 
  
 

 
 
Wij verzoeken u opnieuw dit bericht te delen met uw watersportleden. 

Het BBF-bestuur. 
 
Eventuele reacties n.a.v. deze nieuwsbrief gaarne naar: Secretaris@biesboschfederatie.com 
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